

Styrelsemöte IFK Lit 18-05-07

Plats: Gamla kommunalhuset

Datum: 2018-05-07

Närvarande: Lars Björk, Lena Danielsson, Cecilia Håkansson, Malin Navarro och Peter Pålsson.

§ 1 Ordf öppnar mötet

§ 2 Till ordf Lars Björk, sekreterare Lena Danielsson, justerare Malin Navarro

§ 3 Dagordningen godkännes

§ 4 Föregående protokoll läggs till handlingarna

Några punkter att nämna;

- Maria Enberg önskar att det utses en till som sköter Hårkvallen. Anders Dillner ställer upp och hjälper till tills vi hittar någon annan.
- Då Emma inte är med på mötet så vet vi inte om vi fått in resterande pengar för lotteriförsäljningen. Lars ska kontakta Emma för att höra hur det gått och om inbetalning ej skett så går vi vidare med polisanmälan enligt tidigare beslut.

§ 5 Ekonomisk rapport

Inte möjligt då kassören ej är med på mötet.

§ 6 Inkomna mail/skrivelser

- Inget inkommet

§ 7 Rapport fotboll

Lägesrapport

- P 04-05 tränar för fullt
- Åtta nya domare som varit på träningsläger
- ICA/Valhalla Cup: Lit har några lag som är anmälda, både tjejer och killar

Kläder

- Matchställerna har ärvts neråt i åldrarna och det har resulterat i att P 06/07 står utan och behöver 18 st. Peter ansvarar för inköp.
- Ledartröjor: Finns på kansliet i lite olika storlekar. Behöver köpa in några fler.
- Slutbonusen på Intersport var på 8.460:-. Av de pengarna återstår ca hälften då Peter köpt in domarställ och visselpipor.

Fotbollsplan Hårkmovallen

- Planen är snöfri och vi hoppas att den är spelklar till premiären 28/5. Peter kontaktar Olof som är anställd av kommunen som vaktmästare för att höra hur de tänker lägga upp arbetet.
- Omklädningsrummen - det är uttalat att vi har rätt att använda omklädningsrummen 1 timme före match och 1 timme efter match. Det förekommer dock en del problem då de som hyr campingen kräver att vi ska informera dem så snart vi ska använda dem. Lars skriver om de problem vi upplever i en mailenkät som han fått och skall besvara.

Reflexvästar till domarvärdar

- Peter kollar om vi kan få tryck på dem.

§ 8 Innebandy

- Det fanns inga målvaktskläder att köpa på Intersport. Det finns dock ett ganska stort utbud på nätet då det är utförsäljning. Peter har rekommenderat David Hansson att köpa 2 uppsättningar.

§ 9 Hårkvallen

Vaktmästare

- Det behövs en till. Uppdraget är att klippa gräset, tillsyn efter uthyrning, ta emot felanmälningar och se till att felen åtgärdas antingen själv eller genom att anlita någon samt att vara kontaktperson till pensionärsdanserna.

Malin tar på sig att prata med närmaste grannarna för att se om de kan ta på sig uppdraget.

Inköp av frysbox med lås och ett mindre kylskåp

- Det finns behov att samla ihop de matvaror som köps in och blir över efter sammandrag så att de inte förstörs. Peter Engman har begagnad kyl och frys som han skänker föreningen.

Lars ansvarar för att be honom forsla dit skåpen.

Fikapriser för pensionärsdanserna

Beslut att höja priserna för att hålla marknadsmässiga priser:

Stut och kaffe 50:-

Kaffe och kaka 25:-

Kaffe 20:-

Dricka 20:-

Stut 35:-

Kaka 10:-

§ 10 Övriga frågor

Fotbollsplanen vid återvinnningen

- Det finns behov av en person som håller i det övergripande ansvaret för att underhållet ska bli gjort. Det behövs t ex tas in offert för dränering och planera för utförandet.

Malin tar på sig att prata med Stefan Edfeldt angående skötsel av gräsmattan.

Nyckel till Hårkvallen

- Cecilia föreslår att nyckel förvaras på macken, hon tar kontakt med Göran på macken för att höra om det är ok samt för att organisera detta.

Smörgåsgrillar

Beslut att köpa in två dubbeljärn så att vi kan sälja toast vid matcher och sammandrag. Det är enkelt att hantera och de går att förbereda och frysa in i förväg.

Malin Navarro får i uppgift att köpa in 2 smörgåsgrillar till en rimlig kostnad.

Jubiléumsdagen den 9 juni

- Lars har via Supertext kallat till möte den 8/5 på Vuxenskolan i Lit. Förhoppningen är att det blir en bra uppslutning då det behövs ca 10 stycken intresserade föräldrar som kan planera innehåll och genomföra en aktivitetsdag på Kommunhuset.

Lars tankar och förslag:

- **Broloppet** en sista gång på gamla bron. Det finns 120 medaljer kvar sedan tidigare år. Där krävs ca 10 funktionärer.
- **Tipsbingo** runt byn. Där behövs några som ansvarar för inköp av priser och ställer upp som funktionärer.
- **Fika** som föreningen bjuder på. Där behövs några som ansvarar för inköp av fika och som serverar.
- **Föreläsning** - Lars har varit i kontakt med SISU och Peter Andersson är ett förslag.
- **Hasse Andersson** har tagit på sig att skriva en krönika om föreningen.
- **Föräldramatcher** kommer upp som ett förslag om det blir dålig uppslutning på mötet den 8/5.

Malin Navarro erbjuder sig att prata med kyrkan för att höra om de kan bidra ekonomiskt på något vis.

Aktivitetsparken

- IFK Lit kommer att få ett nytt nyttjanderättsavtal då det gamla inte stämmer alls. Fotbollsplanen kommer att ingå i avtalet men vi tappar delen utanför planen som ligger ner mot återvinningen då Östersundshem som köper marken ska bygga där. Återvinningen ska inte vara kvar där den är.

- Idrottsföreningar och intressenter på bygden måste tala om vilka behov som finns. **Malin** har tagit på sig uppdraget att samla in och sammanställa en skrivelse som beskriver de sammantagna behoven. Hon får styrelsens godkännande att göra det och hon utformar ett brev som beskriver hennes befogenheter.

Förråd för material

- Vi har tidigare haft 2 förråd nere i källaren men nu har vi endast 1 förråd då någon från kommunen har varit där och flyttat på sakerna. Vi är i behov av mer utrymme och Ingrid håller på att se över lösningar.

Föräldraansvar

Beslutar att föreningen sammanställer en skrivelse som tar upp vad som förväntas av alla föräldrar och vad som ingår när man har barn som är aktiva medlemmar i föreningen. Detta för att alla föräldrar skall vara medvetna om vad det innebär och att alla familjer måste bidra för att det ska fungera.

Malin erbjuder sig att skriva ett utkast och hon kan även ta hjälp för att få både policydokument, värdegrund och medföljande brev översatt på flera olika språk för att informationen skall nå alla föräldrar.

§ 11 Nästa möte 18/6 kl 18.30

§ 12 Ordf avslutar mötet

Ordförande Lars Björk

Sekreterare Lena Danielsson

Justerare Malin Navarro